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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 34

Information-Återrapportering kommunrevisionens 
granskning 2019, KS 2020/3
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Anteckna informationen till protokollet

Beskrivning av ärendet
Jan Johansson, ordförande kommunrevisorerna, informerar om 
kommunrevisionens granskningar.
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 35

Information- Resultat medborgarundersökningen,
KS 2020/3
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Anteckna informationen till protokollet

Beskrivning av ärendet
Oscar Åström, utvecklingsledare, informerar om resultatet av 
medborgarundersökningen.
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 36

Befolkningsprognos 2020-2029, KS 2020/61
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Framtagen befolkningsprognos ska ligga till grund för 
verksamhetsplaneringen hos nämnder och bolag.

Beskrivning av ärendet
Redovisning av Falkenbergs kommuns befolkningsprognos. Dels 
totalprognosen som sträcker sig från 2020-2029 och dels 
delområdesprognos som sträcker sig från 2020-2024. I tjänsteskrivelse och 
bilagor redovisas prognoser inklusive bakomliggande resonemang

Motivering av beslut
Utvecklingsavdelningen föreslår att befolkningsprognosen ska ligga till 
grund för verksamhetsplaneringen hos nämnder och bolag och att 
kommunstyrelsen antecknar informationen till protokollet.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-24
Tjänsteskrivelse befolkningsprognos 2020-2029 Falkenbergs kommun
Befolkningsprognos Falkenbergs kommun 2020-2029
Delområdesprognos Falkenbergs kommun 2020-2024
Fördjupat prognosunderlag 2020-2029

Yrkanden
Per Svensson (S) yrkar att framtagen befolkningsprognos ska ligga till 
grund för verksamhetsplaneringen hos nämnder och bolag.

Propositionsordning, omröstning och beslut
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) yrkande och finner att 
kommunstyrelsen bifaller Per Svenssons (S) yrkande.

8



Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 37

Redovisning av uppdrag att se över behovet av 
tillfälliga och permanenta lokaler till förskolan kopplat 
till kommunfullmäktiges beslut om minskade 
barngrupper, KS 2019/273
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Anteckna till protokollet att utredning av uppdraget att se över behovet 
av tillfälliga och permanenta lokaler till förskolan kopplat till 
kommunfullmäktiges beslut om minskade barngrupper är redovisad.

2. Hänskjuta ärendet till budgetberedningen.

Beskrivning av ärendet
Med anledning av beställning av nya lokaler till förskolan beslutade 
kommunfullmäktige 2019-06-25 att ge barn- och utbildningsnämnden i 
uppdrag att ytterligare utreda och redovisa behovet av såväl tillgängliga som 
permanenta lokaler till förskolan kopplat till kommunfullmäktiges beslut om 
minskade barngrupper. Uppdraget ska redovisas för kommunstyrelsen 
senast i februari 2020.

Den av barn- och utbildningsnämnden antagna utredningen som utgör 
redovisning av uppdraget har utgått från de förutsättningar som ges av 
kommunens befolkningsprognos, bedömning av befintliga förskolors 
kapacitet, beslutade och planerade investeringar i nya tillfälliga och 
permanenta förskolor-, vårdnadshavares benägenhet att anta erbjudanden 
om förskoleplats samt Skolverkets riktmärken för barngruppers storlek. 

Utredningen visar att barngruppernas storlek i januari 2022 kommer vara 
12,6 barn per enhet då Kompisens förskola öppnar. Vidare visar utredningen 
att det under perioden fram till 2022 finns utrymme att starta avvecklingen 
av inhyrda förskolor.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen godkänner 
redovisningen av uppdraget att se över behovet av tillfälliga och permanenta 
lokaler till förskolan kopplat till kommunfullmäktiges beslut om minskade 
barngrupper. Vidare föreslår kommunstyrelseförvaltningen att ärendet 
hänskjuts till budgetberedningen.

Ekonomi
Det finns medel avsatta för de enheter som presenteras i utredningen. 
Investeringsbudgeten för Tånga förskola är dock baserad på fyra 
avdelningar med 20 barn. I utredningen framgår att det planeras för sex 
avdelningar med 15 barn. Detta kan påverka projektbudgeten, vilket 
kommer behandlas i kommande budgetberedning. 
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
2 (2)

En sammanställning av lokalkostnader för de enheter som i utredningen 
föreslås att avvecklas bifogas som beslutsunderlag. För att kunna göra en 
rättvis jämförelse presenteras kostnaderna som kostnad per kvadratmeter 
och år. Eventuellt minskade kostnader för personal i samband med att man 
stänger små enheter, har inte beaktats. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-02-05
Kommunstyrelsens arbetsutskott 2020-02-04, § 20 
Lokalkostnader för förskola 2020, sammanställning Barn- och 
utbildningsnämnden 2020-01-30, § 10 
Barn- och utbildningsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-01-09 
Kommunfullmäktige 2019-06-25, § 141
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 38

Beslut KS 2020-02-11Redovisning av uppdrag- Dialog 
mellan kommunen och Resurscenter , KS 2019/420
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Godkänna redovisningen av uppdraget att kommunstyrelsen ska föra 
dialog mellan kommunen och Resurscenter för att få fram alternativ till 
kontantbidrag. 

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-09-24 att uppdra åt kommunstyrelsen 
att föra dialog mellan kommunen och Resurscenter för att få fram alternativ 
till kontantbidrag. Samtidigt avslog kommunfullmäktige Resurscenters 
ansökan om att erhålla bidrag om 1 200 tkr, fördelat på 400 tkr per år från 
2019 till 2021. Föreningen Resurscenter verkar för personer som står 
utanför arbetsmarknaden ska ta sig vidare i arbete, studier eller praktik. 
Arbetet sker i samarbete med bland annat Arbetsförmedlingen. 

Nu föreligger förslag för kommunfullmäktige att godkänna den av 
kommunstyrelseförvaltningens arbetsmarknadsavdelnings framtagna 
redovisning av uppdraget. I korthet meddelar arbetsmarknadsavdelningen, 
som företrätt kommunstyrelsen i kontakten med Resurscenter, att det 
genomförts flera samtal under hösten 2019 vilket bland annat resulterat i 
möjligheter till arbetsträning inom restaurang och storhushåll. Vidare 
erhåller Resurscenter föreningslönebidrag för personer föreningen anställer 
med lönebidrag. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige godkänner 
redovisningen av uppdraget.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-23
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-01-22
Kommunfullmäktige 2019-09-24, § 198
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 39

Budget för 2020; Revidering av målnamnet 
Västkustens starkaste näringsliv till Västsveriges 
starkaste näringsliv, KS 2020/37
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Revidera formuleringen av ett av de kommunövergripande målen för att 
konkretisera visionen 2019-2022, från Västkustens starkaste näringsliv 
till Västsveriges starkaste näringsliv. 

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-11-26 att fastställa budget för 2020. I 
budgeten ingår tre kommunövergripande mål för att konkretisera visionen 
Vi växer för en hållbar framtid. Målen är Ett föredöme inom hållbarhet, 
Välfärd med god kvalitet samt Västkustens starkaste näringsliv. Förslag 
föreligger nu om att målet Västkustens starkaste näringsliv ändras till 
Västsveriges starkaste näringsliv. Revideringen påverkar inte målets 
innehåll i övrigt.

Målet Västkustens starkaste näringsliv innebär att det ska finnas goda 
förutsättningar för olika typer av företag att växa, tillgång till kompetens 
och en varierad arbetsmarknad med hög sysselsättningsgrad och möjligt att 
starta eller etablera företag i hela kommunen. Vidare ska landsbygden växa 
och bli mer attraktiv och stadskärnan ska vara attraktiv och levande. 
Kommunorganisationen ska erbjuda näringsliv och invånare god service och 
ett bemötande i toppklass, samt ha en god samverkan med både 
grannkommuner och region för att ge näringslivet bättre förutsättningar. 
Falkenbergs kommun ska vårda och utveckla det goda samarbetsklimat som 
finns i näringslivet och mellan kommun och näringsliv. I Falkenberg sker 
arbete tillsammans för att stötta alla som vill utveckla sitt företag eller sin 
affärsidé. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunfullmäktige antar 
revidering av det kommunövergripande målet Västkustens starkaste 
näringsliv till Västsveriges starkaste näringsliv. Motiveringen bakom 
revideringen är att Falkenbergs kommun tillsammans med näringslivet 
söker en högre ambition i målet än enbart västkusten. Vidare är Västsverige 
ett mer vedertaget begrepp och inbegriper Hallands län och Västra 
Götalands län.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-10
Budget 2020 – Kommunövergripande styrning
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 40

Kommunstyrelsen, genomförandeplan 2020,
KS 2020/41
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Godkänna kommunstyrelsens Genomförandeplan 2020

Beskrivning av ärendet
Kommunstyrelsen har lagt fram förslag till Genomförandeplan 2020

Motivering av beslut
Genomförandeplanen beskriver förvaltningens större utvecklingsområden 
(projekt, processer, aktiviteter) som särskilt kommer att fokuseras under 
2020. Den beskriver också fördelningen av nämndens budget 2020. 
Fördelningen kan justeras under året.

Ekonomi
Beslutet i sig påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-16
Kommunstyrelsens Genomförandeplan 2020
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 41

Återrapportering av uppdrag att utreda 
förutsättningarna för att anställda i Falkenbergs 
kommun ska kunna utbilda sig och rekryteras till att 
arbeta som deltidsbrandmän, KS 2019/418
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Godkänna utredningen om förutsättningarna för att anställda i 
Falkenbergs kommun ska kunna utbilda sig och rekryteras till att arbeta 
som deltidsbrandmän i orter där det råder brist på deltidsbrandmän.

2. Uppdra åt kommunstyrelsen att, tillsammans med Räddningstjänst Väst, 
lansera en informationskampanj riktad till de områden inom 
kommunkoncernens verksamheter där rekryteringsbehovet är störst.

3. Uppdra åt kommunstyrelsen att efter genomförd informationskampanj 
vidare utreda behovet och möjligheterna för att underlätta rekryteringen 
av deltidsbrandmän med hjälp av exempelvis kombinationstjänster och 
dubbelbemanning.

Beskrivning av ärendet
Kommunfullmäktige beslutade 2019-09-24 att uppdra åt kommunstyrelsen 
att tillsammans med Räddningstjänsten Väst utreda förutsättningarna för 
anställda i Falkenbergs kommun att kunna utbilda sig och rekryteras som 
deltidsbrandmän på orter där det råder brist på deltidsbrandmän.

I korthet behandlar utredningen problematiken att rekrytera deltidsbrandmän 
bland kommunanställd personal på orterna Vessigebro, Ullared, Ätran och 
Fegen. Då anställda deltidsbrandmän behöver viss ledighet från ordinarie 
arbete för att utföra sitt uppdrag krävs samtycke från huvudarbetsgivaren för 
att en person ska kunna rekryteras som deltidsbrandman.

Tillfrågade enhetschefer inom inlandets verksamheter uppger att de ser stora 
svårigheter att tillåta sina medarbetare att arbeta som deltidsbrandmän då 
vikarieanskaffning med kort varsel krävs för att täcka upp för frånvaron vid 
utryckningar. Dock uppger samma enhetschefer att de inte all har kunskap 
om vad uppdraget innebär, och de har heller inte fått förfrågningar från 
medarbetare som vill arbeta som deltidsbrandmän. Detta kan tyda på att det 
finns en låg medvetenhet och/eller intresse bland medarbetarna om 
uppdraget som deltidsbrandman. 

Då deltidsbrandmännens behov av ledighet från ordinarie arbete är 
schemalagt till fastställda beredskapsveckor kan man till viss grad planera 
behovet av vikarieanskaffning, något som även kan underlättas med hjälp av 
kommunens vikariepool.
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
2 (2)

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att utredningen ska godkännas samt 
att kommunstyrelsen, tillsammans med Räddningstjänsten Väst, lanserar en 
informationskampanj riktad till de områden inom kommunens verksamheter 
där rekryteringsbehovet är störst. Vidare föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att kommunfullmäktige, efter genomförd 
informationskampanj, beslutar att utreda behovet och möjligheterna för att 
ytterligare underlätta rekryteringen av deltidsbrandmän med hjälp av 
exempelvis kombinationstjänster och dubbelbemanning.

Kommunstyrelseförvaltningen anser att frågan om att underlätta 
möjligheterna för att kommunanställda ska arbeta som deltidsbrandmän är 
viktig eftersom rekryteringssvårigheterna leder till ett försämrat 
beredskapsläge då Räddningstjänsten får svårt att bemanna de mindre 
räddningsstationerna. 

Då utredningen visar att det råder en kunskapsbrist bland både personal och 
arbetsgivare vad gäller uppdraget som deltidsbrandman anser 
kommunstyrelseförvaltningen att det är av största vikt att man först satsar på 
utbildning och informationsspridning inom de områden där 
rekryteringsproblematiken är som störst. Förhoppningen är då att 
rekryteringsproblematiken kan lösas utan att det innebär en ökad kostnad för 
kommunen. Om Räddningstjänsten Väst därefter upplever att det ändå 
föreligger ett rekryteringsproblem kan behovet av ytterligare åtgärder 
behöva utredas vidare.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-16
Kommunstyrelseförvaltningen, utredning om deltidsbrandmän, 2020-01-16
Statistik över utryckningar
Kommunfullmäktige 2019-09-24, § 193

Yrkande
Per Johansson (C) yrkar bifall till liggande förslag.
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 42

Information - Sjukstatistik, KS 2020/42
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Anteckna informationen till protokollet.

Beskrivning av ärendet
Information om statistik över sjuktal i Falkenbergs kommun.
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Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (1)

§ 43

Tecknande av VA-avtal gällande utbyggnation av VA-
nätet Stafsinge villaby Stafsinge 3:6, KS 2020/38
Beslut
Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta

1. Teckna avtal mellan kommunen och Falkenbergs Vatten och 
Renhållning AB gällande utbyggnation av VA-nätet inom 
bostadsområdet Stafsinge 3:6, Stafsinge kyrkby i enlighet med 
föreliggande förslag.

Beskrivning av ärendet
Vid större områden av exploateringar där investeringarna är stora i VA-
anläggningarna tecknar kommunen och Falkenbergs Vatten och Renhållning 
AB (Favrab) avtal för att täcka investeringskostnaden, istället för att ta ut 
anslutningsutgifter direkt vid utbyggnaden. 

Motivering av beslut
Kommunen och Favrab har tecknat flera motsvarande avtal tidigare. Avtalet 
innebär att kommunen lånar Favrab motsvarande summa som 
byggnationskostnaden. Lånet betalas sedan tillbaka över en tidsperiod om 
15 år med en fastslagen årlig summa. Anslutningsavgifter tas ut av de 
verksamhetsutövare som köper fastigheter inom området, allt eftersom de 
ansluts till VA-nätet.

Alternativet hade varit att kommunen som markägare gått in och betalt för 
anslutningsavgifter för hela området direkt vid färdigställandet. Det 
alternativet anses svara sämre då det stämmer sämre mot verkliga nedlagda 
kostnader, samt att det ökar den administrativa hanteringen markant.

Ekonomi
Beslutet innebär att kommunen lånar Favrab 19 539 000 kronor (nitton 
miljoner femhundratrettionio tusen), utöver tidigare avtal. Återbetalning 
sker med 1 339 000 kronor första året och 1 300 000 årligen under totalt 15 
års tid.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-13
Förslag till VA-avtal gällande Stafsinge 3:6, Stafsinge kyrkby, etapp 1, 
2020-01-13
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§ 44

Teckna tilläggsavtal till VA-avtal gällande 
Smedjeholmens verksamhetsområde., KS 2020/31
Beslut
Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta

1. Teckna tilläggsavtal mellan kommunen och Falkenbergs Vatten och 
Renhållning AB gällande utbyggnation inom Smedjeholmens 
verksamhetsområde i enlighet med föreliggande förslag.

Beskrivning av ärendet
Vid större områden av exploateringar där investeringarna är stora i VA-
anläggningarna tecknar kommunen och Falkenbergs Vatten och Renhållning 
AB (Favrab) avtal för att täcka investeringskostnaden, istället för att ta ut 
anslutningsutgifter direkt vid utbyggnaden. 

Motivering av beslut
Kommunen och Favrab har tecknat flera motsvarande avtal tidigare. Avtalet 
innebär att kommunen lånar Favrab motsvarande summa som 
byggnationskostnaden. Lånet betalas sedan tillbaka över en tidsperiod om 
15 år med en fastslagen årlig summa. Anslutningsavgifter tas ut av de 
verksamhetsutövare som köper fastigheter inom området, allt eftersom de 
ansluts till VA-nätet.

Alternativet hade varit att kommunen som markägare gått in och betalt för 
anslutningsavgifter för hela området direkt vid färdigställandet. Det 
alternativet anses svara sämre då det stämmer sämre mot verkliga nedlagda 
kostnader, samt att det ökar den administrativa hanteringen markant.

Ekonomi
Beslutet innebär att kommunen lånar Favrab 6 014 000 kronor (sex miljoner 
fjortontusen), utöver tidigare avtal. Återbetalning sker med 414 000kr första 
året och sedan 400 000 kronor per år i totalt 15 år.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-13
Förslag till tilläggsavtal till VA-avtal Smedjeholmens verksamhetsområde, 
2020-01-13
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§ 45

Teckna tilläggsavtal till VA-avtal Falkenbergsmotet 
verksamhetsområde, KS 2020/32
Beslut
Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta

1. Teckna tilläggsavtal mellan kommunen och Falkenbergs Vatten och 
Renhållning AB gällande utbyggnation av VA-nätet inom 
Falkenbergsmotets verksamhetsområde i enlighet med föreliggande 
förslag.

Beskrivning av ärendet
Vid större områden av exploateringar där investeringarna är stora i VA-
anläggningarna tecknar kommunen och Falkenbergs Vatten och Renhållning 
AB (Favrab) avtal för att täcka investeringskostnaden, istället för att ta ut 
anslutningsutgifter direkt vid utbyggnaden. 

Motivering av beslut
Kommunen och Favrab har tecknat flera motsvarande avtal tidigare. Avtalet 
innebär att kommunen lånar Favrab motsvarande summa som 
byggnationskostnaden. Lånet betalas sedan tillbaka över en tidsperiod om 
15 år med en fastslagen årlig summa. Anslutningsavgifter tas ut av de 
verksamhetsutövare som köper fastigheter inom området, allt eftersom de 
ansluts till VA-nätet.

Alternativet hade varit att kommunen som markägare gått in och betalt för 
anslutningsavgifter för hela området direkt vid färdigställandet. Det 
alternativet anses svara sämre då det stämmer sämre mot verkliga nedlagda 
kostnader, samt att det ökar den administrativa hanteringen markant.

Ekonomi
Beslutet innebär att kommunen lånar Favrab 16 265 000 kronor (sexton 
miljoner tvåhundrasextiofem tusen), utöver tidigare avtal. Återbetalning 
sker med 2 265 000 kronor första året och 1 000 000 årligen under totalt 15 
års tid.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-13
Förslag till tilläggsavtal till VA-avtal Falkenbergsmotets 
verksamhetsområde, 2020-01-13
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§ 46

Planbesked - Vinbergsmotet (omr 210 
Stafsingekvadranten), Tröinge 6:75, KS 2017/355
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Ge planavdelningen i uppdrag att inleda planarbete för del av Tröinge 
6:75 m.fl.

2. Att planarbetet tidsmässigt ska inordnas i den prioriteringsordning för 
planarbeten som regelbundet upprättas och godkänns av 
kommunstyrelsen.

Beskrivning av ärendet
Mark- och exploateringsavdelningen ansökte sommaren 2017 om att en 
detaljplan skulle upprättas för ett större verksamhetsområde för den så 
kallade Stafsingekvadranten, belägen sydväst om Falkenbergsmotet. 
Ärendet var uppe för beslut på kommunstyrelsens arbetsutskott hösten 2017 
men ett definitivt beslut i ärendet togs aldrig, beslutsförslag 2017-09-27. Nu 
har ansökan återigen aktualiserats och dessutom kompletterats med 
önskemål om att möjliggöra för vårdändamål i en eventuell detaljplan. 

Sedan hösten 2017 har en strukturbild tagits fram inom ramen för arbetet 
med den fördjupade översiktsplanen för staden. Strukturbilden har antagits 
av kommunstyrelsen och området som ansökan avser ingår i det som 
föreslås som utbyggnadsområde, det vill säga ny ianspråktagen mark för 
bebyggelse med olika användning. Inom nya större utbyggnadsområden, 
vilket detta område utgör, ingår även ny grönstruktur. I väster gränsar 
området till jordbruksmark men gränsen mellan jordbruksmark och 
utbyggnadsområde är ungefärlig.

Sedan hösten 2017 har nya inspel kommit i diskussionen om exploatering på 
jordbruksmark. Ett exempel på detta är att klassificeringen av 
jordbruksmark, där jordbruksmarken delats in i olika klasser beroende på 
vilken bördighet den har, inte längre bör användas som planeringsunderlag 
enligt Jordbruksverket. Istället bör begreppet brukningsvärd jordbruksmark 
användas och en bedömning göras i varje enskilt fall där Jordbruksverket 
föreslår att man tittar på aspekter som produktionsvärden, naturvärden, 
sociala värden, kretsloppsvärden och landskapsbild vid bedömningen.

Motivering av beslut
Möjliggörande av användningen vård i kombination med de verksamheter 
som möjliggörs inom ett verksamhetsområde bör studeras närmare under 
planarbetet. Inom användningen vård möjliggörs endast vård av människor, 
exempelvis äldrevård, sjukhus, vårdcentral och kriminalvård. Även lättare 
former av vård ingår, exempelvis sjukgymnastik och tandvård.   
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Under planarbetet bör även gränsdragningen mot områden med 
jordbruksmark i väster studeras samt hur ny grönstruktur kan integreras i 
utbyggnadsområdet. 

I samband med planarbetet bör man titta närmare på hur marken i området 
förhåller sig till begreppet brukningsvärd jordbruksmark och om det är 
något som kan inverka på planläggningen av området.

Ekonomi
Planarbetet avses bekostas av kommunen. Försäljning av planlagd mark 
bedöms generera intäkter till kommunen.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-20
Beslutsförslag 2017-09-27
Ansökan om planuppdrag. 2017-06-22
Strukturbild FÖP-staden, 2019-11-21
Orienteringskarta
Bilder

Yrkanden
Per Svensson (S), Anneli Andelén (C) Ninni Gustavsson (M), Göran Janko 
(M), Lars Fagerström (L) och Sara-Lena Bjälkö (SD) yrkar bifall till 
liggande förslag. 

Markus Jöngren (MP) att avslå planläggning.

Propositionsordning, omröstning och beslut
Ordförande ställer proposition på Per Svenssons (S) yrkande mot Markus 
Jöngrens (MP) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i enlighet 
med Per Svenssons (S) yrkande.

Reservationer
Markus Jöngren (MP)  reserverar sig till förmån för eget yrkande.
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§ 47

Säkra kommunikationer; Nu fråga om 
överenskommelse avseende signalskyddschefansvar, 
KS 2020/30
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Falkenbergs kommun ingår föreslagen överenskommelse med 
Länsstyrelsen i Hallands län, innebärande att Länsstyrelsen förbinder sig 
att verka som signalskyddschef åt kommunen.

2. Utse Lars Fröding, kommunchef, som behörig att ansvara för innehållet i 
överenskommelsen.

3. Utse Marie Pettersson, administrativ chef, att vara kontaktperson för 
hanteringen av innehållet i överenskommelsen samt verka som 
biträdande signalskyddschef. 

Beskrivning av ärendet
Länsstyrelserna som högsta civila totalförsvarsmyndigheter på regional nivå 
har fått i uppdrag att i arbetet med civilt försvar att särskilt prioritera stärkta 
arbetsformer, inklusive utrustning och tekniska system, för samverkan som 
möter de höga krav på sekretess och robusthet som ställs vid höjd 
beredskap. Vid utbyte av säkerhetsskyddsklassificerad information mellan 
myndigheter ska kryptotekniska funktioner (signalskyddsystem) godkända 
av Försvarsmakten användas. En del i detta arbete är att länsstyrelserna tagit 
fram ett signalskyddsystem (Signe) för utbyte av säkerhetsskyddsklassad 
information mellan kommunerna, regionerna och länsstyrelserna. Systemet 
bygger på av Försvarsmakten godkända kryptosystem. 

Enligt Försvarsmaktens föreskrifter om signalskyddstjänst ska en 
organisation som har ett signalskyddssystem utse en signalskyddschef. 
Signalskyddschefen har till uppgift att ansvara för ledning och samordning 
av signalskyddstjänsten. I vissa fall kan annan myndighets signalskyddschef 
ansvara för signalskyddet hos annan verksamhetsutövare. I detta fall är 
Länsstyrelsens signalskyddschef är också signalskyddschef för kommunen. 
Kommunen ska då utse en biträdande signalskyddschef. 

Signalskydd är per definition, åtgärder som syftar till att förhindra obehörig 
insyn i och påverkan av telekommunikations- och IT-system med hjälp av 
kryptografiska metoder och övriga signalskyddsåtgärder. Utgångsläget är att 
all information värd att skyddas mot obehörig påverkan. Signalskydd 
används för att skydda information som omfattas av sekretess eller annan 
information med högt skyddsbehov. I första hand gäller det myndigheter, 
regioner, kommuner, företag samt organisationer som har behov av att 
kunna samverka på ett säkert och tillförlitligt sätt. 
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Motivering av beslut
Falkenbergs kommun har av Länsstyrelsen i Hallands län ombetts att utse en 
biträdande signalskyddschef. I föreslagen överenskommelse, vilken ska 
undertecknas av kommunchefen och landshövdingen, förbinder kommunen 
sig att följa aktuella föreskrifter och instruktioner om signalskyddstjänsten 
vilka fastställs av Försvarsmakten eller annan myndighet samt tillse att en 
biträdande signalskyddschef finns i egen skyddsorganisation. Länsstyrelsen 
förbinder sig att verka som signalskyddschef för kommunen samt 
tillhandahålla återkommande utbildningar och andra åtgärder för att 
upprätthålla kompetensen i kommunens signalskyddsorganisation.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-08
Länsstyrelsen i Hallands län, Förslag till överenskommelse
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§ 48

Ändring av Bygglovsnämndens reglemente,
KS 2019/554
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Ändra texten i bygglovsnämnden reglemente § 7, första meningen, till 
följande lydelse: ”Kommunstyrelsen har personalansvaret för 
bygglovsavdelningens personal som lyder under bygglovsnämnden.” 

Beskrivning av ärendet
Bygglovsnämnden har i beslut 2019-12-12, § 288, beslutat föreslå 
kommunfullmäktige revidera texten i sitt reglemente § 7 med hänsyn till den 
beslutade omorganisationen. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelsens samhällsbyggnadsavdelning upphör från och med den 1 
januari 2020 och de tidigare enheterna blir istället egna avdelningar på 
kommunstyrelseförvaltningen. Med hänsyn till den beslutade 
omorganisationen behöver texten i bygglovsnämndens reglemente § 7 första 
meningen revideras. Paragrafens andra mening kvarstår i sin nuvarande 
lydelse. 

Ekonomi
Förslaget till revidering i reglementet medför inga ekonomiska 
konsekvenser.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-07
Bygglovsnämndens beslut 2019-12-12, § 288
Bygglovsnämndens reglemente 2020-01-01
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§ 49

Utsändande av remiss - Informationssäkerhet för 
medarbetare och förtroendevalda, KS 2019/538
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Remittera föreslagen riktlinje gällande informationssäkerhet för 
medarbetare och förtroendevalda till dataskyddsombudet och 
personalutskottet, samtliga nämnder, bolag och förbund.

Beskrivning av ärendet
Varje dag hanterar kommunen mängder av information i olika former. 
Informationssäkerhet handlar om att skapa och upprätthålla lämpligt skydd 
utifrån behovet av informationens riktighet, tillgänglighet och 
konfidentialitet. 

Kommunens nu gällande Riktlinjer för informationssäkerhet Falkenbergs 
kommun antogs 2009 och Informationssäkerhetsinstruktion Användare 
(Infosäk A) antogs 2012. För att säkerställa att styrdokumenten är 
uppdaterade i förhållande till såväl interna som externa behov har 
kommunstyrelseförvaltningens administrativa avdelning och 
serviceförvaltningens IT-avdelning sett över dokumenten. IT-avdelningen 
har bidragit i de delar som rör IT-arkitekturen såsom exempelvis 
behörigheter, inloggning, lagring och säkerhetskopiering. Administrativa 
avdelningen har sett över gällande lagkrav inom området. 

Översynen av dessa båda dokument har resulterat i föreslagen riktlinje som 
anpassats efter utvecklingen både gällande lagstiftning och teknik och 
samtidigt återspeglar kommunens verksamhet. Syftet med riktlinjen är att 
underlätta för medarbetare och förtroendevalda att arbeta informationssäkert 
i vardagen. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att förslag till riktlinje sänds på 
remiss till dataskyddsombudet och personalavdelningen, samtliga 
kommunala nämnder, bolag och förbund för att ge utrymme att komma in 
med synpunkter på förslaget. 

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-13
Förslag till riktlinje – Informationssäkerhet för medarbetare och 
förtroendevalda 2020-01-08

Yrkande
Markus Jöngren (MP) yrkar bifall till liggande förslag.
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§ 50

Utsändande av remiss- Generellt ägardirektiv,
KS 2019/561
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Översända kommunstyrelseförvaltningens förslag till generellt 
ägardirektiv på remiss till Falkenbergs Stadshus AB, Falkenbergs 
Bostads AB, Falkenberg Energi AB, Destination Falkenberg AB samt 
Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har fem stycken helägda bolag, Falkenbergs Stadshus 
AB, Falkenbergs Bostads AB, Falkenberg Energi AB, Destination 
Falkenberg AB samt Falkenbergs Vatten och Renhållnings AB. För vart och 
ett av dessa bolag har kommunfullmäktige antagit ett ägardirektiv. De 
nuvarande ägardirektiven har bedömts vara i behov av revidering och 
kommunstyrelseförvaltningen har därför getts i uppdrag att se över dessa.

Vid framtagandet av sitt förslag har kommunstyrelseförvaltningen utgått 
från bolagens nuvarande ägardirektiv, kommunallagens krav samt de 
exempelägardirektiv Sveriges kommuner och regioner (SKR) har tagit fram. 
Förvaltningen har även tittat på hur andra kommuner har utformat sina 
ägardirektiv. Många kommuner har idag ett generellt ägardirektiv, 
alternativt benämnt bolagspolicy, som gäller för samtliga helägda bolag. Det 
generella ägardirektivet kompletteras sedan med bolagsspecifika 
ägardirektiv. Syftet med ha ett generellt ägardirektiv är skapa en likvärdig 
och tydlig reglering av de kommunala bolagen. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen har i sitt förslag utgått ifrån att bolagens 
nuvarande ägardirektiv ersätts av ett generellt ägardirektiv samt ett 
bolagsspecifikt ägardirektiv för respektive bolag. Parallellt med att det 
generella ägardirektivet är ute på remiss kommer arbetet med att ta fram 
bolagsspecifika ägardirektiv att påbörjas.

Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att föreslaget generellt ägardirektiv 
ska sändas ut på remiss till Falkenbergs Stadshus AB, Falkenbergs Bostads 
AB, Falkenberg Energi AB, Destination Falkenberg AB samt Falkenbergs 
Vatten och Renhållnings AB för att ge utrymme att lämna synpunkter

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-29
Förslag till generellt ägardirektiv 2020-01-27

26



Falkenbergs kommun 
Kommunstyrelsen 2020-02-11

Utdragsbestyrkande
1 (2)

§ 51

Svar på remiss - Möjlighet till betyg från årskurs 4,
KS 2019/530
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Översända barn- och utbildningsnämndens yttrande till 
Utbildningsdepartementet som Falkenbergs kommuns svar på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över 
Utbildningsdepartementets promemoria Möjlighet till betyg från årskurs 4. I 
korthet föreslås i promemorian att det bemyndigande i skollagen (2010:800) 
som innebär att regeringen eller den myndighet som regeringen bestämmer 
får meddela föreskrifter om en försöksverksamhet som avser betygsättning i 
årskurs 4 och 5 i grundskolan, grundsärskolan och sameskolan och i årskurs 
5 och 6 i specialskolan och som omfattar högst 100 skolenheter, ska ändras. 
Lagändringen innebär att begränsningen av hur många skolenheter som får 
delta i försöksverksamheten tas bort. 

Vidare föreslås att förordningen (2017:175) om försöksverksamhet med 
betyg från årskurs 4 i grundskolan, grundsärskolan och sameskolan och från 
årskurs 5 i specialskolan, ska ändras. Även i förordningen ska 
begränsningen av antalet deltagande skolenheter tas bort. Vidare ska en 
rektor få besluta att betyg ska sättas i nämnda årskurser och skolformer vid 
en skolenhet som rektorn ansvarar för. Ändringen i skollagen och 
förordningen om försöksverksamheten med tidigare betyg föreslås träda i 
kraft 2020-08-01.

Inför kommunstyrelsens behandling av ärendet har barn- och 
utbildningsnämnden beretts möjlighet att yttra sig över remissen. 
Synpunkterna framförs i förvaltningens tjänsteskrivelse daterad 2020-01-13. 
I korthet meddelar barn- och utbildningsnämnden att det inte finns belägg 
för att betyg i lägre åldrar skulle leda till ökad måluppfyllelse, att det är 
problematiskt med avsaknad av kontinuitet på rektorspositionerna samt att 
likvärdigheten mellan skolorna riskerar att minska. Barn- och 
utbildningsnämnden är således negativt inställd till promemorians förslag.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen föreslår att kommunstyrelsen översänder 
barn- och utbildningsnämndens yttrande till Utbildningsdepartementet som 
Falkenbergs kommuns svar på remissen.

Ekonomi
Förslaget påverkar inte kommunens ekonomi.
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Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-31
Barn- och utbildningsnämnden 2020-01-30, § 20 
Barn- och utbildningsförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-01-13 
Utbildningsdepartementet, Möjlighet till betyg från årskurs 4, 2019-12-10
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§ 52

Svar på remiss - Regional Cykelplan 2020-2029,
KS 2019/539
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Översända yttrandet till Region Halland som Falkenbergs kommuns svar 
på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över Region 
Hallands utkast till Regional cykelplan 2020-2029. 

Regional cykelplan för Halland 2020–2029 är en del i genomförandet av 
den Regionala infrastrukturplanen 2018–2029. Den regionala cykelplanen 
har tagits fram i samarbete med de halländska kommunerna och Trafikver-
ket. Region Halland är ansvarig länsplaneupprättare i Halland och har i 
uppdrag att upprätta förslag till Regional infrastrukturplan för Halland.

Den regionala cykelplanen består av två delar, en strategisk del och en del 
för infrastrukturplaneringen. I den regionala cykelplanen ska det framgå 
vilka åtgärder som prioriteras på det regionala vägnätet under planperioden, 
samt hur de ekonomiska medlen ska fördelas.

Region Hallands övergripande vision med cykel är - I Halland ska man vilja 
och kunna cykla. 
Regional cykelplan utgår från Trafikverkets metod, fyrstegsprincipen; Steg 
1 - Tänk om, Steg 2 - Optimera, Steg 3 – Bygg om, Steg 4 – Bygg nytt. För 
att stärka steg 1 och steg 2 åtgärder beskriver cykelplanen fem olika 
fokusområden som ska komplettera föreslagna infrastrukturåtgärder. Enligt 
remissförslaget är fokusområdena; Cykel som ett hållbart transportmedel, 
Ökad säkerheten för cyklister, Ökad tillgänglighet till prioriterade 
målpunkter, Samverkan kring kommunal, regional och nationell 
cykelplanering samt samverkan kring turism- och rekreationscykling.

Pågående projekt enligt cykelplan 2020-2025 innebär att ca 70-130 miljoner 
kronor som nu finns avsatta för cykelvägar redan är intecknade. Inom 
Falkenbergs kommun pågår objekt - byggande av ny cykelbana, sträckan 
Vinberg-Bergagård, väg 703/154.

Prioriterade objekt inom Falkenbergs kommun under planperioden 2020-
2029 är Stensjö-Ugglarp, väg 610 (2700 m). Sträckan är en del av 
Kattegattleden och har pekats ut utifrån bristande trafiksäkerhet och för att 
den utgör en viktig länk i stråket mellan Halmstad och Falkenberg.
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Det finns redan en stor andel turismcykling på sträckan som med en säkrare 
utformning också öppnar upp för mer pendlings- och rekreationscykling.

Motivering av beslut
Utifrån planavdelningens yttrande över remissens förslag har 
kommunstyrelseförvaltningen sammanställt synpunkterna i en 
tjänsteskrivelse, daterad 2020-01-28, vilken föreslås översändas till Region 
Halland som Falkenbergs kommuns svar på remissen.

Ekonomi
Åtgärderna i regional cykelplan finansieras i regel med 50 procent regionala 
medel och 50 procent kommunala.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-28
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-01-28
Regional cykelplan 2020-2029
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§ 53

Svar på remiss - Förslag till Boverkets föreskrifter och 
allmänna råd om detaljplan samt förslag till 
redovisning av reglering i detaljplan, KS 2019/537
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Översända yttrandet och svarsfilerna till Boverket som Falkenbergs 
kommuns svar på remisserna. 

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över dels en remiss 
med förslag till Boverkets föreskrifter och allmänna råd om detaljplan och 
dels en remiss med förslag till Boverkets allmänna råd om redovisning av 
reglering i detaljplan. Förslaget på föreskrifter och allmänna råd om 
detaljplan reglerar informationen i och den digitala överföringen av 
detaljplaner men inte redovisningen av detaljplanen. Anledningen till detta 
är att Boverket inte vill hindra utvecklingen av digitala detaljplaner. För att 
ändå ge rekommendationer om hur detaljplaner kan redovisas för att 
uppfylla det tydlighetskrav som ställs i PBL har Boverket även tagit fram ett 
förslag med allmänna råd om redovisning av reglering i detaljplan. Till de 
båda förslagen hör också två konsekvensutredningar, en till varje förslag. 
För kommunstyrelsen har planavdelningen ombetts att yttra sig över 
remisserna.

Förslaget till föreskrifter och allmänna råd om detaljplan som Boverket nu 
skickat ut på remiss har genomgått en del förändringar. Den stora 
förändringen är att förslaget numera inte omfattar någon reglering av 
planbeskrivningen utan regleringen utgår istället från detaljplanens 
funktionalitet. Att föreskrifterna inte längre föreslås reglera 
planbeskrivningens struktur innebär att en större flexibilitet att anpassa 
planbeskrivningen utifrån förutsättningarna möjliggörs. Föreskrifterna har 
även kompletterats med ett nytt kapitel, 2 kap, som anger hur digital 
detaljplaneinformation ska hanteras. Att det regleras vilken information som 
ska kopplas till en detaljplan digitalt kan bidra till en ökad effektivitet och 
tydlighet samtidigt som det kan vara sårbart vid eventuella tekniska 
störningar.

Förslaget till allmänna råd om redovisning av reglering i detaljplan 
innehåller allmänna råd om beteckningar, färgsättning och gränslinjer på 
detaljplanen. I remissvaret från sommaren 2019 uppmärksammades bland 
annat att en av de stora förändringarna var att symbolerna i plankartan, 
exempelvis de för höjder, plockades bort och ersattes med bokstäver med en 
indexsiffra. I de allmänna råden är symbolerna, exempelvis de för höjder, 
bortplockade och ersatta med bokstäver med en indexsiffra. Detta kan vara 
positivt för den digitala läsbarheten men det kan också bidra till att det blir 
längre kolumner med planbestämmelser, framförallt när större detaljplaner 
tas fram vilket kan försvåra den analoga läsbarheten. 
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Den stora skillnaden mot de befintliga allmänna råden, som är uttryckta som 
råd kommunerna ”bör” följa, är att de allmänna råd som nu föreslås är 
uttryckta som råd kommunerna ”kan” följa. Detta kan innebära att de 
allmänna råd som nu föreslås kan komma att uppfattas som vaga och diffusa 
vilket i sin tur kan bidra till att redovisningen av regleringen i detaljplan får 
en större variation.

Planavdelningen är generellt positiv till en ökad digitalisering och föreslår 
tillstyrka de förslag som Boverket har skickat ut på remiss. Att Boverket 
justerat förslaget till föreskrifter så att det inte längre omfattar en reglering 
av planbeskrivningen bedöms vara positivt och innebär att den struktur som 
redan finns och avser framtagande av planbeskrivningar i Falkenbergs 
kommun därmed kan fortsätta användas. Att Boverket valt att redovisning 
av reglering i detaljplan ska ingå i de allmänna råden och inte i 
föreskrifterna ger Falkenbergs kommun möjlighet att delta mer aktivt i 
utvecklingen av framtidens digitala detaljplaner. 

Motivering av beslut
Planavdelningen vid kommunstyrelseförvaltningen har sammanställt 
synpunkterna i två svarsfiler, daterade 2020-01-29, vilka tillsammans med 
tjänsteskrivelsen föreslås översändas till Boverket som Falkenbergs 
kommuns svar på remisserna. 

Ekonomi
De åtgärder som presenteras i förslagen bedöms sannolikt påverka den 
kommunala ekonomin men det är i nuläget svårt att bedöma i vilken 
omfattning.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-29
Tjänsteskrivelse 2020-01-29
Svarsfil till remiss Boverkets allmänna råd om redovisning av reglering i 
detaljplan, 2020-01-29
Svarsfil till remiss Boverkets föreskrifter och allmänna råd om detaljplan, 
2020-01-29
Boverkets föreskrifter och allmänna råd om detaljplan, 2019-12-13
Boverkets allmänna råd om redovisning av reglering i detaljplan, 2019-12-
13
Konsekvensutredning Boverkets föreskrifter och allmänna råd om 
detaljplan, 2019-12-13
Konsekvensutredning Boverkets allmänna råd om redovisning av reglering i 
detaljplan, 2019-12-13
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§ 54

Svar på remiss till Länsstyrelsen - Ansökan om 
vattenverksamhet på fastigheten Bjerrome 8:3,
KS 2020/62
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Översända yttrandet till Länsstyrelsen som Falkenbergs kommuns svar 
på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över rubricerat 
ärende. Länsstyrelsen önskar även kommunens syn på huruvida åtgärden 
påverkar växt- och djurlivet på ett sådant sätt att den kräver dispens från 
strandskyddet. 

Sökanden önskar flytta en kort sträcka av Bjerrome bäck/kanal i samband 
med planerad anläggning av våtmark. Området utgörs av brukad åkermark. 
Området är utpekat som riksintresse för kulturmiljö (MB 3 kap 6§) – 
Ätradalen

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen har sammanställt en tjänsteskrivelse, daterad 
2020-01-30, vilken föreslås översändas till Länsstyrelsen som Falkenbergs 
kommuns yttrande.

Ekonomi
Beslutet belastar inte kommunens ekonomi.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-30
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-01-30
Anmälan om vattenverksamhet enligt 11 kap miljöbalken, 2020-01-24
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§ 55

Svar på remiss till Länsstyrelsen - Förslag till 
fågelskyddsområde Norra och Södra Ören vid Vassvik, 
KS 2019/542
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Översända yttrandet till Länsstyrelsen som Falkenbergs kommuns svar 
på remissen.

Beskrivning av ärendet
Falkenbergs kommun har beretts möjlighet att yttra sig över Länsstyrelsen i 
Hallands läns remiss om Förslag till fågelskyddsområde Norra och Södra 
Ören. Norra och södra ören är två mindre öar belägna ca 290 meter från 
land. Öarna höjer sig knappt en meter över havet och består huvudsakligen 
av sten. Vattnet runt öarna är grunt, det går att vada ut till norra ören vid 
lågvatten. Landområdet närmast öarna utgörs av sandstrand och klippor. 
Många fåglar som häckar på marken är känsliga för störningar. De skräms 
t.ex. av människor, hundar, kiteskärmar och flygande föremål som drönare.

Motivering av beslut
Syftet med beslutet är att ge goda förutsättningar för småtärna, ejder och 
andra skyddsvärda fåglar att häcka. Syftet skall nås genom att aktiviteter 
som stör eller skrämmer fåglar förbjuds under häckningstid.

Ekonomi
Beslutet belastar inte kommunens ekonomi

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-27
Kommunstyrelseförvaltningen, tjänsteskrivelse, 2020-01-27
Bilaga 1 – Karta till beslutsförslag 2020-01-27
Remiss – Förslag till fågelskyddsområde Norra och Södra Ören vid Vassvik
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§ 56

Motion - Åtgärder mot hedersrelaterat förtryck för 
elever och skolpersonal, KS 2019/404
Beslut
Kommunstyrelsen förslår kommunfullmäktige besluta

1. Bifalla den del i motionen som avser att utbildning om hedersrelaterat 
förtryck ska utgöra del i fortbildningsinsatser för personal inom förskola 
och skola.

2. Anse den del i motionen som avser att utbildning om hedersrelaterat 
förtryck ska utgöra del i skolundervisningen vara behandlad, eftersom 
sådana insatser redan genomförs i enlighet med skollagen och 
läroplaner.

Beskrivning av ärendet
Maria Larsson (C) har inkommit med en motion om att utbildning och 
kunskap om hedersrelaterat förtryck ska bli en del i fortbildningen hos 
skolpersonal i Falkenbergs kommun, samt att det även blir en del i 
skolundervisningen. Motionären anser bland annat att hedersförtryck är ett 
tilltagande samhällsproblem, vilket bör tas på allvar genom 
utbildningsinsatser.

Inför kommunfullmäktiges behandling av motionen har barn- och 
utbildningsnämnden beretts möjlighet att yttra sig över motionens förslag. 
Nämnden förmedlar en positiv inställning till motionärens intention och 
instämmer i motionens förslag om att arbetet med hedersrelaterat förtryck 
och våld bör stärkas, inte bara för skolpersonal, utan även i 
förskoleverksamheterna och även bland personal på andra förvaltningar som 
kan komma i kontakt med sådan problematik. 

Vidare anser nämnden att särskilda utbildningsinsatser i hedersrelaterat 
förtryck anpassat i skolundervisningen inte är nödvändig då det redan 
regleras i skollagen och i läroplanen. Av lagbestämmelserna framgår bland 
annat att utbildningen i skolan utformas med grundläggande demokratiska 
värderingar och mänskliga rättigheter, vilket ger förutsättningar att arbeta 
med frågor som rör hedersrelaterad problematik. 

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen anser att motionens intention är relevant och 
av vikt för att skapa förutsättningar för att på ett bra sätt hantera problematik 
med hedersrelaterat förtryck. 
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I enlighet med barn- och utbildningsnämndens yttrande konstaterar 
kommunstyrelseförvaltningen att motionens del avseende att utbildning 
inom området ska utgöra del i skolundervisningen redan fullgörs då 
utbildningen i skolan utformas med grundläggande demokratiska 
värderingar och mänskliga rättigheter, vilket ger förutsättningar att arbeta 
med frågor som rör hedersrelaterad problematik. Därför bör den delen i 
motionen anses behandlad. 

Däremot bedöms ett behov föreligga om utbildningsinsatser inom ramen för 
fortbildning för personal inom förskole- och skolverksamhet, varför den 
delen i motionen bör bifallas.

Ekonomi
Kommunens ekonomi kan komma att påverkas av motionens förslag genom 
kostnader för utbildningsinsatser för personal.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-10
Motion – Utbildning i hedersrelaterat förtryck, 2019-09-24
Barn- och utbildningsnämnden 2019-12-12, § 164
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§ 57

Motion - Föreningsdrivet gym i Ullared, KS 2019/224
Beslut
Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige besluta

1. Avslå motionen då det inte finns föreningsdrivna gym i kommunala 
lokaler på andra platser i kommunen, samt att kultur- fritids- och 
tekniknämnden bör prioritera befintliga uppdrag kopplade till 
lokalinvesteringar.

Beskrivning av ärendet
Anneli Andelén (C) och Maria Larsson (C) har inkommit med en motion 
om att kommunfullmäktige ska uppdra åt kultur-, fritids- och 
tekniknämnden att utreda förutsättningarna för att etablera ett gym i 
anslutning till befintlig idrottshall i Ullared. Motionärerna menar att 
gymmet kommer bli en samlingsplats för friskvård och hälsa för boende i 
Ullared med omnejd.

Inför kommunfullmäktiges behandling av ärendet har kultur-, fritids- och 
tekniknämnden beretts möjlighet att yttra sig över motionens förslag. 
Nämnden låter meddela att det för närvarande finns ett antal föreningsdrivna 
gym där träningen fungerar som komplement till ordinarie verksamhet. 
Föreningarna bedriver sin verksamhet på egendrivna anläggningar eller hos 
privata hyresvärdar, både i och utanför Falkenbergs centralort. Det finns inte 
några föreningsdrivna gym i kommunalt ägda fastigheter som erbjuder 
medlemmar eller allmänhet träning. 

Kultur-, fritids- och tekniknämnden föreslår kommunfullmäktige att avslå 
motionen då det pågår en rad förstudier, projekteringar och byggnationer 
kopplade till flera stora lokalinvesteringar som i kombination med rådande 
ekonomiska förutsättningar inte möjliggör ett förverkligande av 
motionärernas förslag.

Motivering av beslut
Kommunstyrelseförvaltningen förstår motionärernas intention om att utöka 
möjligheterna för friskvård och hälsa i Ullaredsområdet genom att utreda 
förutsättningarna för att etablera ett gym. Eftersom det inte i något annat 
område i kommunen finns föreningsdrivna gym som verkar i kommunala 
lokaler anser inte kommunstyrelseförvaltningen att det finns ett påkallat 
behov av att utreda förutsättningarna för gym i Ullared, även om det 
idrottsliga utbudet givet är större i och runt Falkenbergs stad.

Falkenbergs kommun står inför ekonomiska utmaningar framöver och 
samtliga nämnder ska genomföra besparingar. Kultur-, fritids- och 
tekniknämnden arbetar för närvarande med stora lokalinvesteringar som 
upptar resurser av nämndens verksamhet, exempelvis i form av förskolor, 
skolor, särskilda boenden med flera inrättningar. 
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Då kommunens kärnverksamhet bör prioriteras bedömer därför 
kommunstyrelseförvaltningen, efter kultur-, fritids- och tekniknämndens 
yttrande, att utreda förutsättningarna för att etablera gym i Ullared inte kan 
prioriteras för tillfället. Falkenbergs kommun välkomnar givetvis dock 
ideella krafter som tar initiativ till att på egen hand starta upp en sådan 
hälsofrämjande verksamhet. 

Mot bakgrund av ovanstående resonemang föreslår 
kommunstyrelseförvaltningen att motionen ska avslås.

Ekonomi
Kommunens ekonomi kan komma att påverkas beroende på om 
kommunfullmäktige väljer att bifalla eller avslå motionen, eftersom det för 
närvarande inte bedöms finnas resurser att genomföra motionens förslag.

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-01-08
Motion Föreningsdrivet gym i Ullared, 2019-05-03
Kultur-, fritids- och tekniknämnden

Yrkanden
Anneli Andelén (C), Stig Agnåker (C) och Göran Janko (M), yrkar bifall till 
motionen.

Rebecka Kristensson (S), Björn Jönsson (S), Markus Jöngren (MP) och Lars 
Fagerström (L) yrkar bifall till liggande förslag.

Propositionsordning, omröstning och beslut
Ordförande ställer proposition på Rebecka Kristenssons (S) yrkande mot 
Anneli Andeléns (C) yrkande och finner att kommunstyrelsen beslutar i 
enlighet med Rebecka Kristenssons (S) yrkande.

Reservationer
Anneli Andelén (C), Stig Agnåker (C) Göran Janko (M) och Kerstin Angel 
(C) reserverar sig till förmån för Anneli Andeléns (C) yrkande.
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§ 58

Redogörelse av delegationsbeslut, KS 2020/2
Beslut
Kommunstyrelsen beslutar

1. Anteckna informationen till protokollet.

Beskrivning av ärendet
Delegation innebär ett uppdrag från kommunstyrelsen att i ett visst ärende 
eller grupper av ärenden besluta på kommunstyrelsens vägnar. Delegaten 
träder helt i kommunstyrelsens ställe och ett beslut fattat på delegation är att 
betrakta som ett beslut av kommunstyrelsen.

Beslut som har fattats med stöd av delegation ska anmälas till 
kommunstyrelsen, som bestämmer i vilken ordning detta ska ske (6 kap 40§ 
KL). Viktigt vid anmälan av delegationsbeslut är att man genom nämndens 
protokoll kan identifiera varje delegationsbeslut med hänsyn till bland annat 
möjligheten att överklaga besluten och för att delegationsbeslut ska kunna 
vinna laga kraft. 

Underlag för beslut
Beslutsförslag 2020-02-06
Rapport delegationsbeslut 2020-02-10
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§ 59

Meddelanden och anmälningar , KS 2020/9
Beskrivning av ärendet
2020-01-28 Inlaga avseende Länsstyrelsens förslag till ändrade 
reservatsbestämmelser på Morups Tånge naturreservat, KS 2020/1

2020-01-31 Meddelande från styrelsen Överenskommelse mellan staten och 
Sveriges Kommuner och Regioner om psykisk hälsa 2020, KS 2020/1

2020-02-05 Protokollsutdrag servicenämnden 2020-01-30 § 8 Strategisk 
upphandlingsplan 2020 (SVN 2019/162), KS 2020/15

2020-02-05 Protokoll CSG

2020-02-10 Protokollsutdrag kommunfullmäktige Tranemo kommun, §11 
Avveckling av ekonomiska föreningen Entreprenörsregionen, KS 2016/371
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